

Marti & Müller

Fabian Marti

Kaspar Müller

Opening: August 6, 6 pm

Flyer

Download PDF

Press Release (German)

Gott hat uns alles gegeben, wir können und tun es. Er hat uns gebeten, das Archaische und das Hochentwickelte zusammenzubringen, damit Ordnung entsteht und Sinn für das Leben. Wenn alles alles und alles nichts ist, so führt wenigstens das Streben nach vollendeter Form in den Sirup der Kunstgeschichte, um dort mit den Referenzen zu bumsen. Klar, aber wohin führt das? Zur Illusion, dass ein Ort tatsächlich existiert (am besten voller Anerkennung und Aufmerksamkeit) und dann direkt zu Nostalgie und Romantik (am besten voller Selbstmitleid). Dabei ist es ein Witz, ein Versteckspiel und ein Umdrehen, denn das Ziel heisst Enttäuschung, immer, immer, immer Witz, Denken und Vergnügen. DB

Press Release (Worldlingo English)

God gave us everything, we to be able and do it. It asked us to bring Archai and the highly developed together with it for order develops and sense for the life. If all all and all nothing is, then at least striving for completed form leads into the syrup of the history of art, in order to bumsen there with the references. Clearly, but where that leads? To the illusion that a place actually exists (best full acknowledgment and attention) and then directly to nostalgia and romance (best full self compassion). It is a joke, a Versteckspiel and turning, because the goal is called disappointment, always, always, always joke, a thinking and a diverting.

*(This document was automatically generated by Contemporary Art Library.)*